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Miestna rada 
Zápisnica zo zasadnutia Miestnej rady 18.10.2005 

 
 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
Ospravedlnený: Ing. Ľudovít Lučenič 
 
Návrh programu : 
 
1. Otvorenie (voľba overovateľov zápisnice); 
2. Návrh na predaj objektu Satelit s pozemkom p.č. 7/3 v k.ú. BA - Lamač; 
3. Návrh na schválenie dlhodobej nájomnej zmluvy s FK Lamač na prenájom pozemku p.č. 

599/11 v k.ú. Lamač pre areál FK Lamač; 
4. Návrh na predĺženie doby nájmu p. Dermekovi na časť pozemku p.č. 494 v k.ú. Lamač; 
5. Návrh na schválenie zmeny nájomcu v prevádzke kvetinárstva Domu služieb; 
6. Návrh na schválenie žiadostí o kúpu obecného bytu – p. Milý, p. Džubáková; 
7. Návrh na schválenie žiadosti f. Duspama – vybudovanie nového sídla spoločnosti; 
8. Návrh na schválenie Koncepcie rozvoja výchovy a vzdelávania ZŠ; 
9. Návrh Koncepcie modernizácie, údržby a rozvoja výpočtovej techniky Miestneho úradu; 
10. Návrh na schválenie organizačného zabezpečenia priebehu slávnostného odhaľovania 

pamätnej tabule p. V. Matrkovi; 
11. Návrh na schválenie umiestnenia reklamnej tabule – p. Šimonič; 
12. Návrh na udelenie dotácie spol. ILCO; 
13. Návrh VZN hl. mesta SR Bratislavy o nájme bytov a obytných miestností v zariadeniach 

určených na trvalé bývanie; 
14. Informácia o príprave rozpočtu MČ na rok 2006; 
15. Rôzne; 
16. Záver. 
 
K bodu 1 - Otvorenie (voľba overovateľov zápisnice); 
Starosta Ing. Peter Šramko otvoril zasadnutie rady za účasti troch členov (Ing. Ondrejičková, 
Ing. Mrva, Ing. Valentovič CSc.). Ospravedlnil neprítomnosť Ing. Lučeniča. Za overovateľov 
zápisnice navrhol Ing. Ondrejičkovú a Ing. Valentoviča. Dal o návrhu hlasovať. 
Za: 3 
Overovatelia zápisnice: Ing. Kvetoslava Ondrejičková 
                                         Ing. Daniel Valentovič CSc.  
 
Starosta predložil návrh programu a informoval o doplnení bodu 15 a) – Žiadosť o odkúpenie 
resp. o prenájom pozemku parc. č. 610/29 v k.ú. Bratislava Lamač (PhDr. Dušan Lečko). 
Program bol jednohlasne schválený. 
Za: 3 
 
K bodu 2 – Návrh na predaj objektu Satelit s pozemkom p.č. 7/3 v k.ú. BA – Lamač. 
Vedúci odd. OPaM Mgr. Suleň pripomenul, záver rokovania ostatného zasadnutia MZ, na 
základe ktorého boli uchádzači vyzvaní na doplnenie svojich zámerov. Spoločnosť Lucos 
doplnenie zámeru doručila na Miestny úrad pred zasadnutím rady. S pripomienkami, ktoré 
poslanci mali v súvislosti s prezentovaným zámerom činnosti, sa ako uviedol, Mgr. Suleň 
v celku vysporiadali v návrhu zmluvy. Spoločnosť Bevasa podala žiadosť o predĺženie 
termínu na predloženie do 21.10.2005, z dôvodu práceneschopnosti architekta. Zámer 
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predložia na nasledujúce zasadnutie miestneho zastupiteľstva 25.10.2005. Rada odporučila 
všetky ponuky (p. Hemedi, Bevasa, Lucos) prerokovať na MZ. Rada súhlasila s návrhom Ing. 
Mrvu prerokovať doplnený zámer f. Lucos v sociálnej komisii a preveriť formu zámeru, či by 
sa zámer dal kvalifikovať ako len poskytovanie služieb obyvateľom, alebo či to má charakter 
sociálneho zariadenia. Rada odporúča materiál prerokovať na MZ a prizvať na zasadnutie 
všetkých uchádzačov.  
Za : 3   
 
K bodu 3 Návrh na schválenie dlhodobej nájomnej zmluvy s FK Lamač na prenájom 
pozemku p.č. 599/11 v k.ú. Lamač pre areál FK Lamač; 
Vzhľadom k tomu, že platnosť zmluvy s FK Lamač končí k 31.12.2005 je predložený návrh 
zmluvy o nájme pozemku, ktorý ako uviedol Mgr. Suleň, vychádza z rámcových podmienok 
nájmu schválených uznesením MZ. Člen rady Ing. Mrva uviedol stanovisko finančnej 
komisie, ktorá žiada preveriť predmetné pozemky a vyžiadať od futbalového klubu správu 
o činnosti a o financovaní klubu podľa podmienok v zmluve. Finančná komisia ďalej 
navrhuje nájom predĺžiť do 31.12.2006 za 1,- Sk. Miestna rada odporúča materiál doplniť v 
zmysle pripomienok finančnej komisie, zmluvu o prenájme uzavrieť na dobu 40 rokov s 
podmienkou udržiavať areál na športovú činnosť, výšku nájomného za 1,- Sk/rok, preveriť 
pozemky, do MZ predložiť investičný zámer FK a správy podľa zmluvy. V prípade dodania 
požadovaných správ od FK bude materiál predložený na nasledujúcom zasadnutí MZ. 
Za: 3 
 

K bodu 4 - Návrh na predĺženie doby nájmu p. Dermekovi na časť pozemku p.č. 494 
v k.ú. Lamač; 
Predmetom prenájmu je časť pozemku, na ktorom má p. Dermek postavený stánok 
s predajom vína, nealkoholických nápojov a cukroviniek. Nájom podľa zmluvy končí 
12.12.2005 a z toho dôvodu p. Dermek podal dňa 10.1.02005 na MÚ žiadosť o predĺženie 
nájmu pozemku. Nakoľko sa nenaplnili obavy, že prevádzka sa prejaví na náraste porušovania 
verejného poriadku, Miestna rada odporúča predmetný pozemok p. Dermekovi predĺžiť 
nájomnú zmluvu do 31.12.2007. 
Za: 3 
 
K bodu 5 - Návrh na schválenie zmeny nájomcu v prevádzke kvetinárstva Domu služieb 
Starosta informoval o odstúpení potencionálneho nájomcu po p. Takácsovej. Dňa 4.10.2005 
sa p. Takácsová obrátila listom na MČ v súvislosti s riešením platného nájomného vzťahu, 
z dôvodu vážnych zdravotných problémov, a to so žiadosťou o ukončenie nájomného vzťahu 
a s návrhom na zmenu nájomcu s Ing. Kullovou, ktorá zachová doterajšie zameranie 
prevádzky. Nakoľko p. Takácsová má záväzky voči MČ vo výške 271.050,- Sk za služby 
a nájomné. Miestna rada navrhla rokovať s p. Takácsovou o splátkovom kalendári, alebo 
variantonom splácaní záväzkov a odporúča schváliť uzatvorenie návrhu nájomnej zmluvy na 
priestory kvetinárstva v Dome služieb s Ing. Kullovou s účinnosťou od 1.11.2005 na dobu 
neurčitú.  
Za: 3 
 
K bodu 6 – Návrh na schválenie žiadosti o kúpu obecného bytu – p. Milý a p. 
Džubáková. 
Žiadatelia p. Milý a Mgr. Džubáková v zmysle zákona č. 182/1993 Z.z. o vlastníctve bytov 
požiadali o odpredaj bytov, v ktorých sú nájomníci. Uvedený zákon ustanovuje povinnosť 
prenajímateľa odpredať nájomné byty do dvoch rokov odo dňa  podania žiadosti. Žiadatelia si 
splnili všetky predpoklady a nič nebráni tomu, aby MZ žiadosť neschválilo, uviedol Mgr. 
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Suleň. Miestna rada odporúča materiál doplniť do MZ o návrh zmluvy a odporúča MZ návrh 
schváliť. 
Za: 3 
 
K bodu 7 – Návrh na schválenie žiadosti f. Duspama – vybudovanie nového sídla 
spoločnosti. 
Spoločnosť Duspama, s.r.o. podala dňa 7.10.2005 žiadosť o odpredaj priestorov, ktoré sa po 
ukončení rekonštrukcie zdrojov tepla stanú nadbytočnými. Majú záujem o jednu z kotolní 
K 22 alebo K 24 na Studenohorskej ulici. Stanovisko finančnej komisie tlmočil Ing. Mrva. 
Komisia odporúča sa zaoberať prednostne žiadosťou spol. BES (správcu TH) a kotolňu K 22 
riešiť v súvislosti so štúdiou revitalizácie Malokarpatského nám., ktorá bude zahŕňať aj 
prepojenie ul. Vrančovičova, Studenohorská s Malokarpatským nám. Prednosta Mgr. Masár 
informoval o záveroch kontrolného dňa TH, ktorý sa konal v doobedných hodinách, kde bola 
vykonaná aj prehliadka kotolne K 22 a K 24. V kotolni K 22 ostanú v jednej tretine 
zariadenia. Miestna rada  neodporúča kotolňu predať, doporučila starostovi pokračovať 
v rokovaní po vyprázdnení kotolní a materiál posúva na prerokovanie miestnemu 
zastupiteľstvu.  
Za: 3 
 
K bodu 8 – Návrh na schválenie Koncepcie rozvoja výchova a vzdelávania ZŠ na 
Malokarpatskom nám.  
Prednosta Masár pripomenul, že predložená Koncepcia bola už predmetom rokovania 
miestnej rady, bola predmetom spoločného rokovania s vedením ZŠ ako aj odborných 
komisií. Riaditeľka Mgr. Petáková koncepciu dopracovala o pripomienky a podnety 
poslancov MZ a členov komisií. Finančná komisia vo svojom stanovisku odporúčala ešte do 
koncepcie zapracovať súkromné školy, čo Mgr. Petáková nemôže ale urobiť za nich. Z toho 
dôvodu navrhol Koncepciu schváliť len pre ZŠ, ktorej je MČ zriaďovateľom. Poslanec Ing. 
Mrva upresnil pripomienky a uviedol, že Koncepcia by mala zahŕňať aj potenciálny nárast 
detí vzhľadom  na rozvoj a výstavby Lamača. Strategická komisia by mala povedať, v ktorom 
roku aký balík finančných prostriedkov zapracovať na konkrétne opravy ZŠ, aby tieto 
položky boli súčasťou trojročného rozpočtu MČ. Navrhol doplniť výhľad na 5 rokov dopredu, 
čo sa týka platov učiteľov, zvýšenie počtu učiteľov, vybavenie školy. V koncepcii sú uvedené 
stále roky 2003-2006, ale už v tomto čase vieme uviesť predpoklad na rok 2006, normatív 
nebude škole stačiť a budú chýbať ďalšie finančné prostriedky. Treba uviesť výhľady pre 
nasledujúce roky, čo sa týka obsadenia školy. Miestna rada odporúča materiál doplniť 
v zmysle pripomienok a na zasadnutie MZ pripraviť informáciu o vývoji Koncepcie. Prípadne 
ďalšie odznené pripomienky budú zapracované do materiálu. 
Za: 3 
 
K bodu 9 - Návrh Koncepcie modernizácie, údržby a rozvoja výpočtovej techniky 
Miestneho úradu 
Materiál bol doplnený podľa pripomienok miestneho zastupiteľstva. Vedúca ekonomického 
odd. Ing. Daříčková uviedla stanovisko finančnej komisie. Komisia súhlasila s obnovou 
výpočtovej techniky (hardvér a softwér), odporúča preveriť ponuky leasingové spoločností, 
odporúča MZ vybrať z dvoch variantov obstarania výpočtovej techniky. Prvý variant 
odporúča zrealizovať všetky 3 etapy súčastne v predpokladanej celkovej výške 1 575 tis. Sk ( 
1. časť do výšky možností rozpočtu obstaraním do majetku MČ a druhú časť nad možnosti 
rozpočtu formou leasingu). Ako druhý variant finančná komisia navrhla zrealizovať nákup 
výpočtovej techniky etapovite v zmysle navrhnutej koncepcie v rokoch 2005-2007 bez 
využitia leasingu. Prvú etapu v predpokladanej výške 835 tis. Sk z rozpočtu 2005. 
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K dispozícii je 232 tis. Sk, chýbajúcich 603 tis. Sk zvýšiť rozpočet bežných výdavkov. 
Starosta poďakoval finančnej komisii za tento prístup. Miestna rada odporúča materiál 
doplniť o ponuky leasingových spoločností a podmienky verejného obstarania. Materiál 
doplnený o pripomienky finančnej komisie predložiť na zasadnutie MZ.  
Za: 3 
 
K bodu 10 – Návrh na schválenie organizačného zabezpečenia priebehu slávnostného 
odhaľovania pamätnej tabule po V. Matrkovi 
Starosta pripomenul len, že na septembrovom zasadnutí MZ odznel návrh zvolať pri tejto 
príležitosti slávnostné mimoriadne zasadnutie MZ. Pracovný návrh programu bude upresnený 
až na záverečnom stretnutí príslušnej subkomisie (20.10.2005) a predložený na zasadnutie 
MZ. Miestna rada odporúča materiál prerokovať na zasadnutí MZ. 
Za: 3 
 
K bodu 11 – Návrh na schválenie umiestnenia reklamnej tabule – p. Šimonič.  
Pán Šimonič si podal žiadosť o umiestnenie reklamnej tabule na budove Požiarnej zbrojnice. 
Nakoľko MČ nemá schválený sadzobník na prenájom reklamných plôch na obecných 
objektoch, k materiálu bol predložený návrh sadzobníka na prerokovanie. Finančná komisia 
odporúča MZ schváliť žiadosť p. Šimoniča za 1.000,- Sk mesačne. Miestna rada odporúča 
preveriť VZN MČ Staré mesto, prípadne iných MČ a predložiť spolu so žiadosťou na 
prekovanie MZ. 
Za: 3 
 
K bodu 12 - Návrh na poskytnutie finančnej dotácie spol. ILCO v zmysle VZN č.1/2005 
Kultúrna aj finančná komisia súhlasili s pridelením dotácie spol. Ilco vo výške 2.000,- Sk. 
Rada diskutovala aj o návrhu udeliť odmenu p. Ferenčíkovej za starostlivosť o sochu Sv. 
Floriána. Finančná komisia navrhovala odmenu vo výške 3.000,- Sk a p. Hrubíkovej za 
starostlivosť o lamačské kroje vo výške 5.000,- Sk. Komisia odporúča o celkovú navrhovanú 
sume odmien znížiť rozpočet na dotácie organizáciám a zvýšiť o túto čiastku rozpočet na 
odmeny v zmysle dohôd o vykonaní práce. Prednosta pripomenul závery rokovania s p. 
Vrteľovou, ktorá vypracovala a darovala bezodplatne symboly MČ. Rada navrhla odmeniť aj 
p. Vrteľovú spolu s udelením čestného uznania. Miestna rada odporúča MZ udeliť dotáciu 
spol. Ilco vo výške 2.000,- Sk. 
Za: 3  
 
K bodu 13 - Návrh VZN hl. mesta SR Bratislavy o nájme bytov a obytných miestností 
v zariadeniach určených na trvalé bývanie. 
Miestna rada odporúča predložený návrh VZN hl. mesta SR BA prerokovať na zasadnutí 
miestneho zastupiteľstva. 
Za: 3 
 
K bodu 14 - Informácia o príprave rozpočtu MČ na rok 2006. 
Predložená informácia o príprave rozpočtu je len pracovná verzia, uviedla Ing. Daříčková. Po 
schválení  MZ bude rozpočet zverejnený. Nie sú ešte upresnené príjmy z podielových daní. 
Návrh počíta len s pôvodnými podielovými daňami na úrovni roka 2005. Nie sú ešte jasné ani 
dotácie na originálne funkcie v školstve a opatrovateľskej službe. Dane z nehnuteľnosti sú 
v návrhu rozpočtu zapracované na úrovni predpisu na rok 2004.  
 
Na zasadnutie Miestnej rady sa dostavil člen rady RNDr. Akantis. Prítomných členov – 4. 
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Podľa názoru Ing. Mrvu výber daní v budúcom roku bude nižší. Záleží aj od rozhodnutia 
Magistrátu ako sa bude postupovať v budúcom roku s výberom daní z nehnuteľností. Treba 
však počítať aj s tým, že ZŠ nedostane dotáciu tak ako tomu bolo minulý rok. Malo by sa 
počítať aj zo zákona daným zvýšením platov pre pracovníkov školských jedální a pre 
pracovníkov MŠ, plat miestneho kontrolóra, infláciu, na ktoré ale MČ nedostane finančné 
prostriedky. Pre matriky a stavebné úrady MČ dostanú menej finančných prostriedkov, s tým 
tiež treba počítať. Starosta informoval o odstúpení MČ Karlova Ves zo spoločnej úradovne, 
čo sa tiež prejaví v nákladoch. Miestna rada odporúča uvedené pripomienky zapracovať do 
materiálu a predložiť na zasadnutie MZ. 
Za: 4 
 
K bodu 15a) Rôzne - Žiadosť o odkúpenie resp. o prenájom pozemku parc. č. 610/29 
v k.ú. Bratislava Lamač PhDr. Dušan Lečko. 
Miestna rada nesúhlasí s odpredajom ani prenájmom predmetného pozemku až do ukončenia 
revitalizácie potoka. Súhlasí len s ukotvením mostného telesa v nevyhnutnom rozsahu, 
v prípade súhlasu stavebnej komisie (p. Lečko si musí podať žiadosť na osadenie mostného 
telesa). Materiál nebude posunutý na zasadnutie MZ. 
 
K bodu 15 - Rôzne  
Starosta informoval miestnu radu o prebiehajúcich rokovaniach Mestskej rady o vysporiadaní 
pozemkov pod násypom, ktorý bude ako pokračovanie prebiehajúcej výstavby premostenia 
nad železnicou komunikácie Harmincova - Rázsochy. Druhá informácia sa týkala schválenia 
dodatku územného plánu hl. mesta Bratislavy v súvislosti s UŠ Nový Lamač. Krajský 
stavebný úrad zatiaľ nevydal rozhodnutie, nakoľko sú komplikácie v súvislosti s návrhom na 
zmenu územného MČ  Devín.  
 
K bodu 16 - Záver 
Starosta ukončil zasadnutie Miestnej rady a poďakoval členom rady za účasť na zasadnutí.   

 
•  •  • 

 
Overovatelia zápisnice : 
 
Ing. Kvetoslava Ondrejičková  ............................................. 
 
 
Ing. Daniel Valentovič CSc.  ............................................. 
 
 

•  •  • 
 
Ing. Peter Šramko, starosta MČ  ............................................. 
 
 
Mgr. Branislav Masár, prednosta MÚ  ............................................. 
 
 
 
 
Zapísala : Horská 


